

Opening of the 2012 Novitiate

We count on your prayers for the 6 young women who are about to begin the Canonical Year of their Novitiate. They seem like a lovely group! A ceremony is planned for Tuesday evening (Feb. 28) at the International Novitiate in Canto Grande, Lima, Peru. Our Sisters missioned in the Lima area will be joining us for this important event in the life of Bernadine Nadembega, Isenoule Noel, Eulalie Ouedraogo, Odanise Paulin, Louisane Toussaint, and Nouchie Voltaire.

As we continue to pray for vocations, let us remember to thank God for those in Holy Cross.



Ouverture du noviciat 2012

Nous comptons sur vos prières pour les 6 jeunes femmes qui s'apprêtent à commencer l'Année canonique de leur Noviciat. Elles nous semblent un très beau groupe! Une cérémonie est prévue pour mardi soir (le 28 février) au Noviciat international à Canto Grande, Lima, Pérou. Nos sœurs en poste dans la région de Lima se joindront à nous pour cet important événement dans la vie de Bernadine Nadembega, Isenoule Noel, Eulalie Ouédraogo, Odanise Paulin, Louisane Toussaint et Nouchie Voltaire.

En continuant à prier pour les vocations, n'oublions pas de rendre grâce à Dieu pour celles qui sont à Sainte-Croix.

United in prayer / Unies dans la prière,
Blanche, Celine, Barbara